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USNESENÍ ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA  
obce Hlavice konaného dne 12. 10. 2020 v zasedací místnosti OÚ Hlavice. 

 
Přítomni:  Mgr. Štěpánka Sichrovská, Mgr. Jana Arltová, Ing. Renata Pytlounová, Bc. Lenka Kristková 

Ing. Josef Pytloun a Jaroslav Najman 

 

Omluveni:  David Vincour, Jaroslav Kristek, Martin Hozák  

  

Program:  

1. Schválení rozpočtového opatření č. 4 

2. Žádost o vydání souhlasu s oplocením pozemku p. č. 27/1 v k. ú. Hlavice 

3. Žádost o pronájem obecního bytu  

4. Schválení bezúplatného převodu vlastnického práva k nemovité věci – p.p.č. 744/8 a 370/3 v k.ú. 

Hlavice – část obce Doleček do vlastnictví obce Hlavice 

5. Návrh odpuštění 3měsíčních nájmů pronajímateli místního pohostinství z důvodu pandemie Covid 

19 a s tím spojených vládních opatření 

6. Různé  

7. Diskuze 

 

Nebyl vznesen žádný návrh na doplnění programu zasedání.  

 

1. Schválení rozpočtového opatření č. 4 

OZ bylo paní Janou Hajskou předneseno k odsouhlasení v pořadí čtvrté rozpočtové opatření v letošním 
roce.  

 
Rozpočet obce se po rozpočtovém opatření č. 4 navyšuje v příjmech i výdajích o dotaci na akci Vestavba MŠ 
do 2. NP budovy ZŠ v obci Hlavice poskytnutou Krajem Liberec. 

 
Celkový rozpočet po úpravách / rozpočtové opatření č. 4/, kterým se rozpočet navyšuje v příjmech o 360 

000,- Kč i výdajích o 360 000,- Kč, činí celkem 8 630 591,- Kč v příjmech a 8 630 591,- Kč ve výdajích /po 

zapojení na dorovnání schodku do příjmů financování (pol. + 8115 zůstatek finančních prostředků   

z minulých let ve výši 3 220 000, - Kč. ) ve schváleném rozpočtu. 

 
Zastupitelstvo obce rozpočtové opatření jednohlasně schvaluje.  
 
Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (6)  
Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 
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2. Žádost o vydání souhlasu s oplocením pozemku p. č. 27/1 v k. ú. Hlavice 

OZ byla paní starostkou předložena k odsouhlasení žádost o vydání souhlasu se záměrem umístit oplocení 

a kolny na dříví na pozemek p.č 27/1 v k.ú. Hlavice, který je v majetku žadatele. Nedílnou součástí žádosti 

byly výpis z katastru nemovitostí a nákres plánovaného oplocení a přístřešku do katastrální mapy. 

  

Zastupitelstvo obce se usneslo a jednohlasně s realizací záměru souhlasí a podanou žádost schvaluje. 

 

Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (6)  
Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 
 

 

3. Žádost o pronájem obecního bytu  

Paní starostkou byla zastupitelstvu obce předložena k projednání žádost týkající se možnosti pronájmu 

obecního bytu a to ihned. 

OZ žádost zvážilo, ale s ohledem na skutečnost, že je byt v tuto chvíli primárně určen pro potřeby nově 

příchozí zaměstnankyně/nce MŠ Hlavice, rozhodlo o nepřidělení bytu žadatelce.  

Vše bude řádně objasněno v písemném odpovědi. 

Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (0)  
Proti -         (5)   

Zdržel se -  (1)   
 

 

4. Schválení bezúplatného převodu vlastnického práva k nemovité věci – p.p.č. 744/8 a 370/3 v k.ú. 

Hlavice – část obce Doleček do vlastnictví obce Hlavice 

 

OZ byl paní starostkou předložen k projednání a případnému odsouhlasení návrh komise Úřadu pro 

zastupování státu ve věcech majetkových, týkající se bezúplatného převodu pozemků p.č. 744/8 a 370/3 

v k.ú. Hlavice – část obce Doleček, a to bez omezujících podmínek. Jedná se o pozemek přímo pod stávající 

obecní komunikací (744/8) a k němu těsně přilehlý (370/3) viz přiložený snímek z kat. mapy níže.  

 

Pokud OZ projeví o tento způsob řešení zájem, budou připraveny smlouvy o bezúplatném převodu, které 

budou následně opět předloženy OZ ke schválení. 
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OZ návrh zvážilo a s ohledem na uváděné skutečnosti jej jednohlasně schválilo. 
 
Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (6)  
Proti -         (0)   

Zdržel se - (0) 
 

 

5. Návrh odpuštění 3měsíčních nájmů pronajímateli místního pohostinství z důvodu pandemie 

Covid 19 a s tím spojených vládních opatření 

 

Paní starostkou bylo zastupitelstvu obce navrženo k projednání odpuštění 3měsíčních nájmů pronajímateli 

místního pohostinství z důvodu pandemie Covid 19 a s tím spojených vládních opatření. A to konkrétně za 

měsíce říjen, listopad a prosinec 2020 v celkové výši Kč 9 000, -. 

OZ návrh zvážilo a s ohledem na uváděné skutečnosti jej schválilo. 
 
Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (5)  
Proti -         (0)   

Zdržel se - (1)  
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6. Různé 

OZ bylo paní starostkou informováno o: 

 
➢ tom, že plánovaný termín brigády týkající se dosázení lip v aleji ke hřbitovu financovaného z dotace 

Národního programu Životního prostředí je v tuto chvíli stanoven na 7. 11. 2020 
➢ probíhajících pracích na relokaci MŠ do budovy ZŠ 

➢ dokončení oplocení areálu ZŠ Hlavice 

➢ dokončení plánované opravy střechy budovy ZŠ Hlavice  
➢ plánované opravě venkovního schodiště vedoucího k ZŠ Hlavice 

➢ přípravě projektů na rekonstrukci budovy tělocvičny tak, aby bylo možné žádat o nově vypsané 
dotační tituly – konkrétně byl představen návrh nové školní kuchyně a jídelny v jejich prostorách 

 

 

7. Diskuze: 

➢ Pan Josef Pytloun žádá, aby bylo zváženo podzimní sekání příkopů podél obecních komunikací  
 

 

Termín příští zastupitelstva je stanoven na 2. 11. 2020. 
 
 
V Hlavici dne 12. 10. 2020 
Zapsala: Bc. Lenka Kristková 
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Starostka: Mgr. Štěpánka Sichrovská     Místostarostka: Bc. Lenka Kristková 
 
 
 
 


